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Protokoll styrelsemöte Solna-Sundbybergs brukshundklubb                     
Klubbstugan Solna onsdag den 21 juni 2023 kl. 18.30  

 
Närvarande: Agneta Lundström, Monica Beijer, Annika Jansson, Carina Stjernborg, Malin Bergh och 
Katarina Ångström-Isacsson, Anne Sternbrink och Marianne Ahlex. 
  
  
§ 1 Mötets öppnande  

Agneta Lundström utsågs till mötesordförande och förklarade mötet öppnat. Carina Stjernborg 
utsågs till mötessekreterare och Monica Beijer till justerare.  
  
 

§ 2 Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes.    
  
 

§ 3 Föregående protokoll  

Protokollet från förra mötet gicks igenom och lades till handlingarna.  
  
 

§ 4 Skrivelser  

Inkommande 
• Från Thomas Lamrell som önskar få klubbens rekommendation att bli Avtalsinstruktör. 
• Från Thomas Lamrell om att få gå instruktörsutbildning i specialsök i höst. 
• Rapid som vill skriva avtal om verksamhet på klubben. 

Utgående 
• Agneta Lundström har svarat Rapid om möte för undertecknande av avtal. 

  
 

§ 5 Ekonomisk rapport  

För närvarande finns 219 472,93 kronor på klubbens plusgirokonto och 197 531,85 kronor på 
sparkontot.  
  
Beräknad elförbrukning är ca 20 700 kwh/år vilket anses normalt för vår verksamhet. 
  
§ 6 Rapporter från sektorer och kommittéer  

• HUS : Vi har fått in 212 000 kr på kurser under våren. Många kurser redan inplanerade till 
hösten. Agneta Lundström skriver en rekommendation för Thomas Lamrell angående 
Avtalsinstruktör. 

 
• TÄS :  Charlotte Campeborn är anmäld till tävlingsledarutbildning i Lydnadsklass. En medlem 

är anmäld till provledarutbilding i IPO-R. Ansökan om 2024 års tävlingar ska vara D-TÄS 
tillhanda senast 15/8.  
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• RUS: Klubbens nästa MH blir i september. 
• TJHS: Vilande.  
• IGP/BSL: Tävlingar IGP 1-3 på klubben 17/9. En spårläggarkurs i IGP anordnas. 
• Rally: Inget nytt.  
• Agis: Ett getinbo under A-hindret som behöver tas bort.  
• Nosework/Specialsök: Diskuterades Thomas Lamrells fråga om utbildning till 

specialsöksinstruktör. Då kostnaden för utbildningen ansågs vara mycket hög 
Beslutades att avvakta tills det blir en central utbildning i stället. 

• PUK : Olja och oljefilter måste bytas på gräsklipparen. Monica Beijer har tagit in flera offerter 
från måleriföretag för utvändig ommålning av kansli/utbildningslokalen. Sundbybergs 
Måleris offert ser bra ut och de kan åta sig uppdraget vecka 29. 

Beslutades att tacka ja till offerten. 

 

§ 7 Övriga frågor  

Katarina Ångström-Isacsson har gått igenom klubbens försäkring i Länsfsörsäkringar                       
och vi kan konstatera att vår nuvarande försäkring är bra. 
 
Vi ska förtydliga klubbens trivselregel: Då många hästar lätt blir skrämda av skällande hundar 
i bilarna bör vi parkera med skuffen in mot skogen. Även nere på planerna vill vi inte ha 
hundar som sitter uppbundna och skäller. Upplevs väldigt störande. Monica Beijer lägger till 
detta i trivselreglerna och sätter upp anslag på anslagstavlan samt i klubbstugan. 
 
ÖLO-avtalet med Boxerklubben ännu ej klart.  

 

§ 8 Nästa möten  

• Onsdagen den 2 augusti 2023 kl. 18.30 
  

§ 9 Mötets avslutande  

Agneta förklarade mötet avslutat.  

 

  
........................................................     ..........................................................  
Agneta Lundström      Carina Stjernborg  
Mötesordförande      Protokollförare  

 
          
........................................................      

Monica Beijer 
Justerare  
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